



# RECYCLE RIGHT!

## At Your Apartment or Condominium

### MIXED PAPER

Clean, dry paper, unwanted mail & envelopes, hardback & paperback books, magazines, catalogs & newspapers, coated-paper cartons & boxes, and cardboard & paperboard



### COMMINGLED MATERIALS

Plastic bottles, jars, containers, flower pots, caps & lids, plastic durable reusable containers & lids, #1 PET containers & packaging, glass bottles & jars, aluminum & steel/tin cans & foil products, and empty, non-hazardous aerosol cans



### SCRAP METAL

Appliances & household metal items. Check with your property manager where in your property you can place these items for recycling.



### YARD TRIM

Grass, leaves, brush & Christmas trees



### KEEP THESE ITEMS OUT OF THE RECYCLING CONTAINER!

Plastic bags, bubble wrap and plastic wrapping, Styrofoam™/polystyrene #6 plastics, electronics, medical items, and containers that held hazardous products.



Contact your property manager to learn what additional items your property recycles. For more information on recycling, contact Montgomery County's Department of Environmental Protection–Recycling and Resource Management Division–Waste Reduction and Recycling Section.

Visit [MontgomeryCountyMD.gov/RecycleRight](http://MontgomeryCountyMD.gov/RecycleRight)

Call 311 or (240) 777-0311 • TTY MD Relay 711

This information is available in an alternate format by calling (240) 777-6486.





# RECYCLE RIGHT!

## 在您的公寓或共管式公寓

### 混合紙類

乾淨、乾燥的紙張、垃圾郵件與信封、精裝書與平裝書、雜誌、目錄與報紙、塗層紙盒與紙箱、以及瓦楞紙板與紙板



### 混雜材質

塑膠瓶、罐、容器、花盆、瓶蓋與蓋子、可重複使用的耐用塑膠容器和蓋子、#1 PET 容器和包裝、玻璃瓶和罐、鋁罐和鋼罐／錫罐和鋁箔產品，以及空的、非危險性的噴霧罐



### 廢金屬

電器和家用金屬物品。請洽詢您的物業經理，確認可將這些物品放置於物業內的何處進行回收。



### 庭院修剪廢料

草、樹葉、雜枝和聖誕樹



### 請勿將這些物品放入回收容器中！

塑膠袋、氣泡包裝和塑膠包裝、保麗龍 (Styrofoam™)／聚苯乙烯 #6 塑膠、電子用品、醫療用品和裝有危險產品的容器。



請聯絡您的物業經理，以瞭解物業可以回收的其他物品。如需更多關於回收的資訊，請聯絡隸屬於蒙哥馬利郡 (Montgomery County) 環保局回收與資源管理部 (Recycling and Resource Management Division) 下的減少廢棄物與回收處 (Waste Reduction and Recycling Section)。

請瀏覽 [MontgomeryCountyMD.gov/RecycleRight](http://MontgomeryCountyMD.gov/RecycleRight)

請撥打 311 或 (240) 777-0311 • TTY MD Relay 711

可撥打 (240) 777-6486 取得本資訊的其它格式版本。



使用回收紙張與可回收生紙張印製。

11/2021